
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 475 

 

На 25 януари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Варна. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Димитър Димитров, Емил Войнов, 

   Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, Елка  

   Стоянова, Севинч Солакова, Красимир Ципов,  

   Камелия Нейкова 

3. Искания за изплащане възнаграждения на Общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, 

   Красимир Ципов, Цветанка Георгиева, Йорданка 

   Ганчева, Любомир Георгиев, Георги Баханов,  

   Севинч Солакова 

4. Проект на решение относно назначаване съставите на СИК 

за новите и частичните избори. 

  Докладва: Емил Войнов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов и Росица Матева 

Заседанието бе открито в 14,20 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от господин Емил Войнов – зам.-

председател на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Матева и 

Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно промяна в състава на 

Общинска избирателна комисия – Варна, с докладчик госпожа 

Ганчева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Димитров, господин Войнов, госпожа Ганчева, госпожа 

Стойчева, госпожа Елка Стоянова, госпожа Солакова и аз. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии с докладчици: колегите Димитров, Чаушев, 

Ципов, Георгиева, Ганчева и господин Георгиев. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Ципов? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да ме включите в точка втора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам  да включим нова точка в 

дневния ред: Проект на решение относно назначаване съставите на 

СИК за новите и частичните избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това ще бъде точка 

четвърта: Проект на решение относно назначаване съставите на СИК 

за новите и частични избори с докладчик господин Войнов. 
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Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ВАРНА. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпили 

предложения от упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС 

за промени в Общинска избирателна комисия – Варна. 

Към предложението са приложени заявление от Гергана 

Янкова Вълева, която сочи, че е назначена с наше решение за член 

на ОИК – Варна, и желае да бъде освободена като член на ОИК – 

Варна, по лични причини, както и заявление от Емилия Христова 

Стефанова, която посочва, че е назначена за член на ОИК – Варна, 

но в заявлението посочва, че няма да може да изпълнява 

задълженията си, с оглед на което желае да бъде освободена 

временно за периода от 27 януари до 7 февруари 2024 г. 

включително. 

Предлага се на мястото на Емилия Христова Стефанова да 

бъде назначена Пламена Микова Маринова, като заместването се 

осъществи по чл. 82, ал. 2 и на мястото на госпожа Гергана Янкова 

Вълева да бъде назначена Дария Стилиянова Стоянова. 

Приложени са копия на дипломи за висше образование и 

декларации. 

Предлагам проект на решение, с който да освободим като 

член на ОИК – Варна, област Варна, Гергана Янкова Вълева и да се 

анулира издаденото й удостоверение. 
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Да назначим за член на ОИК – Варна, област Варна, Дария 

Стилиянова Стоянова. 

На мястото на Емилия Христова Стефанова за времето от 

27 януари 2024 г. до 7 февруари 2024 г. да назначим Пламена 

Микова Маринова – всичките със съответните ЕГН-та. 

Предлагам да гласуваме проекта на решение, като 

оригиналите са изпратени по куриер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2954-МИ/25.01.2024 г. 

 

Продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, с вх. № ЦИК-12-1/24.01.2024 г. е постъпило писмо от 

председателя на Обществения съвет    И.             Л., с което молят да 

им се осигури помещение за провеждането на редовно заседание, 

включително компютър с интернет връзка за включване на 

членовете, които не могат да присъстват физически, стенограф и 

пропуски на 8 лица. 

Тъй като за някои от тях сме сигурни, че не са членове на 

Обществения съвет – поне госпожа       Д., първо, да бъде уточнено 

кои са гостите, кои са членове и господин Ц.   да направи 

необходимото, за да осигури достъп на Обществения съвет. 
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Предлагам да се уточни кои са участниците и гостите, 

списъкът да бъде подписан от председателя и секретаря. Това е 

докладът ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на господин Димитров – ние сме изпращали писмо с 

подобен смисъл, но ви предлагам отново да им напомним, че за 

провеждане на техните заседания освен списъка с имената на лицата, 

които представляват неправителствените организации – членове на 

Обществения съвет, да посочват гостите, които са поканили на 

своите заседания. 

В този смисъл ви предлагам отново да им изпратим писмо. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Вторият ми доклад отново е 

свързан с Обществения съвет, подписан е от един от членовете –          

Д.          П. С него се иска по възможност най-бързо, днес, да 

публикуваме протоколите от заседанията. Проверих – има два 

подписани протокола, въпреки че три са депозирани. Последният 

протокол не е подписан. 

Предлагам да вземем решение за публикуване на Протокол 

№ 163 от 28 ноември 2023 г. и Протокол № 164 от 7 декември 2023 г. 

– двата протокола, които са подписани, и може да бъдат 

публикувани. Третият протокол, когато бъде подписан, ще бъде 

публикуван. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви предложа да изпратим две писма 

във връзка с приетите документи за допускане на партии и коалиции 

за участие в новите избори на 10 март 2024 г. до ОИК – Две могили, 

ОИК – Гълъбово, ОИК – Перник, ОИК – Провадия, ОИК – Петрич и 

ОИК – Севлиево – списък на допуснатите в ЦИК партии и коалиции 

за участие в новите избори, както и писмо до председателя на 

Сметната палата, с което да информираме за актуалните данни 

относно банковата сметка и лицето, което ще отговаря за приходите, 

разходите и счетоводната отчетност на партия „Движение за права и 

свободи“, допуснати за участие в новите избори за кметове с 

Решение № 2941-МИ/18.01.2024 г. на Централната избирателна 

комисия. 

Предлагам ви заедно да гласуваме изпращането на тези две 

писма. Качени са в моя папка от днес. 

Имате ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № МИ-8-1-3/24.01.2024 г. сме получили писмо от 

Административен съд – Благоевград, във връзка с адм. дело № 

1097/2023 г. по описа на съда, с което ни изискват документи, 

свързани с проверката на лицата, гласували в нарушение на 

Изборния кодекс. За резултатите от тази проверка получихме писмо 

с вх. № МИ-04-03-3/19.01.2024 г. на ГД ГРАО. Изпратили сме това 

писмо ведно с приложени към него документи на Административен 

съд – Благоевград, с писмо с изх. № МИ-08-5-1/23.01.2024 г. 
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Сега ви предлагам за яснота да изпратим и допълнително 

писмо на съда по адм. дело № 1086 по описа на съда за 2023 г., по 

което дело се изискваше аналогична информация от Централната 

избирателна комисия, да изпратим списък с имената на лицата, 

които фигурират в списъка на лица, гласували в нарушение на 

Изборния кодекс в изборите за общински съветници на 29 октомври 

2023 г. в община Петрич. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад е по вх. № ЦИК-00-154-2/24.01.2024 г. 

– протокол от съдебно заседание от 19 януари 2024 г., по Търговско 

дело № 822 по описа за 2022 г. на Софийски градски съд. Докладвам 

ви го за сведение. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-02-3/24.01.2024 г. – 

получили сме писмо от главния секретар на Народното събрание 

относно планирано изпълнение на строително-монтажни работи в 

предоставено на ЦИК помещение М-68. Информират ни, че 

предстоят дейности, свързани с укрепване на помещението, по-

точно укрепване на стоманобетонната плоча, като помещението 

трябва да е освободено за периода от 1 февруари до 14 март 2024 г. 

Докладвам ви го за сведение. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Карго-

партнер“ с вх. № МИ-23-14/24.01.2024 г. във връзка с поканата ни 

днес в 11,00 ч. да се подпише допълнителното споразумение към 

Договор № 24. От „Карго-партнер“ ни уведомяват, че нямат 

възможност за 11,00 ч. и предлагат други часове. 

Преди обед по телефона уточнихме да се подпише 

споразумението днес в 15,30 ч. – докладвам писмото за сведение. 



8 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад 

преписката, която обсъдихме и докладвах вчера с вх. № ЕП-04-01-

1/24.01.2024 г. Това е превод на работния документ за дискусия от 

зам.-министър Шекерлекова във връзка с молба за съдействие за 

принос в рамките на компетентността на ЦИК. 

В папка с моите инициали е изготвен проект на отговор, 

както го обсъдихме и със съдържанието, което вчера коментирахме 

и докладвах на заседание. 

Предлагам да го погледнете и да го гласуваме във връзка с 

правомощията ни по чл. 57, ал. 1, т. 32, както и материалите, които 

сме изготвили. Изготвено е в рамките на разяснителната кампания за 

всеки вид избор, в това число и за членове на Европейския 

парламент от Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, по преписка с вх. № МИ-27-

30/18.01.2024 г. ведно със становище, което беше докладвано от мен 

на 23 януари, във връзка с отправеното искане от ОИК – Тервел, за 

сумата в размер на 500 лв., представляваща разноски по съответното 

административно дело, ви предлагам проект на писмо съобразно 

практиката на Централната избирателна комисия, с което да ги 

уведомим, че плащане се извършва след представяне на 

необходимите документи и искане от лицето. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. №№ МИ-23-

9/23.01.2024 г. и МИ-23-12/24.01.2024 г. в Централната избирателна 

комисия са получени писма от Комисията за противодействие на 

корупцията, с които са препратени сигнали срещу членове на 

Общинска избирателна комисия, поради липса на лице, заемащо 

публична длъжност съгласно чл. 6, ал. 1 от Закона за 

противодействие на корупцията. Иска се от Централната 

избирателна комисия да извърши проверка и да информира 

Комисията за противодействие на корупцията относно изнесеното в 

сигнала. 

Моля да се запознаете със съдържанието на подготвения 

проект на отговор на Комисията за противодействие на корупцията в 

моята папка и ако имате някакви предложения, да ги добавим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви с вх. № НС-09-2-1 

писмо от Окръжна прокуратура – Хасково, във връзка с преписка, по 

която вече съм правила доклад в средата на януари, доколкото си 
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спомням. Искат ни информация – копие от документ, по отношение 

на секционна избирателна комисия с цел извършване на експертиза. 

Възложено е на администрацията и се работи по преписката. 

Ще се свържат с вещото лице, за да уточнят как точно да бъде 

извършено това. Докладвам ви го за сведение. 

Докладвам ви докладна записка с вх. № ЦИК-09-14 от 

директора на дирекция „Администрация“ във връзка с това, че по 

протоколно решение от 16 януари с колегата Баханов сме 

определени да участваме като наблюдатели в предсрочните избори в 

Азербайджан. Докладната записка касае организацията по това. 

Моля да се запознаете със същата и да подложим на 

гласуване направеното предложение от директора на дирекция 

„Администрация“ за одобряване на съответните параметри. 

Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Подлагам на гласуване да одобрим разходите за 

командироване на представителите на ЦИК за наблюдение на 

предсрочните президентски избори в Азербайджан на 7 февруари 

съобразно предложението. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка втора. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № 

ЦИК-12-3/25.01.2024 г., с което сдружение ПАМЕТ ни уведомява, че 

предлага за свой представител в Обществения съвет Светлин 

Тодоров и той трябва да замести госпожа        Н. Н. като 

представител на сдружение ПАМЕТ. 

Молбата също е и да бъде заличена електронната поща на 

госпожа Нинова и да бъде добавена тази на господин Тодоров. 
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Предлагам с протоколно решение да одобрим това 

предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-04-03-2-

1/24.01.2024 г. сме получили информация от ГД ГРАО за броя на 

избирателите по избирателни секции по предварителните 

избирателни списъци – част, първа. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим публикуването 

на тази информация за новите избори в рубриката „Нови избори на 

10 март 2024 г.“, подрубрика „За избирателите“, и там да 

публикуваме тези файлове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

13/24.01.2024 г., се предлага промяна в състава на Постоянно 

действащата експертна комисия (ПДЕК) по Закона за националния 

архивен фонд и Наредбата по прилагане на чл. 52 от закона, като на 

мястото на            К.       Б. се предлага да бъде включена          Д.         

Ш., главен специалист-деловодител, с оглед на по-подходящо 

образование, което притежава. На освободеното място поради 

прекратяване на трудовия договор с           Н.               Ж., на негово 
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място се предлага            Р.         Ц.,    ръководител звено „Правна 

дейност“. 

С докладната записка се прави и още едно предложение – в 

заповедта, с която е определена комисията и е поставен срок до 

месец април 2023 г. да бъде извършено актуализиране на 

номенклатурата на делата в Централната избирателна комисия, този 

срок да бъде удължен до месец април 2024 г. 

Предлагам ви да одобрим промените в състава на Постоянно 

действащата експертна комисия, както и удължаването на срока за 

актуализация на номенклатурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с резултатите от 

проверката за гласуване в нарушение и повече от един път в 

изборите за общински съветници и за кметове днес ви предлагам да 

изпратим три поредни писма до съответните районни прокуратури: 

до РП – Благоевград, две писма – проектите са във вътрешната 

мрежа, и до РП – Пловдив. 

В единия случай, за лицето има данни да е гласувало в две 

различни секции в село Плоски, община Сандански, където 

фигурира в основния избирателен списък и в село Джигурово, също 

община Сандански. Там лицето е дописано в допълнителната 

страница на избирателния списък. 

Второто писмо до Районна прокуратура – Благоевград, е за 

община Струмяни. В една и съща секция лицето е в основния списък 

и е дописано. Такъв е случаят и в община Раковски, село Болярино. 

Опасявам се, че в тези случаи, когато секционната комисия не 

намира лицето в основния избирателен списък, дописва лицето и 
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искат то да се подпише, тъй като лично с мен се случи нещо подобно 

– секционната избирателна комисия ме дописа, и поиска да се 

подпиша както в основния, така и на допълнителния ред, но ние сме 

длъжни да изпратим, за да бъде извършена проверка от районната 

прокуратура. 

Предлагам да изпратим тези три писма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за две лица, които фигурират 

в списъка на гласувалите повече от един път, изрично ще помоля с 

протоколно решение да приемем да не сезираме съответната 

районна прокуратура. Става дума за две лица, които са били от 

състава на секционната комисия в секцията, в която са гласували. В 

единия случай става въпрос за член на секционна комисия, в другия 

– за заместник-председател.  

За едното лице може да се направи обосновано 

предположение, че е гласувало в секцията в болничното заведение, 

където е било назначено за зам.-председател на секционната 

комисия и е гласувало само за общински съветници и за кмет на 

община, а в секцията по постоянен адрес в село Николаево, община 

Сливен, срещу името на лицето има отбелязване  „без ОС КО“. Там 

лицето е гласувало за кмет на кметство. 

Считам, че става дума за административен пропуск. 

Докладвам го така, за да можем да обърнем внимание на членовете 

на секционните избирателни комисии, и както винаги се оказва, в 

рамките на разяснителната кампания по отношение на местните 

избори оставаме длъжници на цялото общество поради сложната 
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процедура за определяне на този принцип „уседналост“ и 

невъзможността гражданите да осмислят логиката на закона, затова 

ви предлагам в тези два случая – за           А.         А.           Г., и за        

Н. С. в община Кирково и съответно в община Сливен да не 

сезираме компетентната районна прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-04-

02-5/25.01.2024 г. – писмо от ОД на МВР – Варна, с което искат във 

връзка с досъдебно производство да им предоставим информация за 

две лица със съответните ЕГН-та и постоянни адреси на територията 

на община Варна, дали са били лишавани от избирателни права и 

дали са били включвани в избирателните списъци в изборите за 

общински съветници и кметове.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до кмета на 

община Варна с копие до ОД на МВР за предоставяне на исканата 

информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 



15 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Димитров, заповядайте, и определям господин 

Войнов за малко да води заседанието. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, докладвам писма с вх. №№ МИ-27-227-1; МИ-27-

227-2; МИ-27-227-3; МИ-27-227-4. С всичките тези писма се изисква 

от нас да одобрим изплащането на дежурства, дадени от 

председателя на ОИК – Плевен. 

Дежурствата са дадени на 14-и, 16-и, 17-и, 20-и и 30 ноември 

2023 г. Всичките са по повод на образувани дела в Административен 

съд – Плевен, и исканията на съда да бъдат предоставени документи, 

свързани с осем дела. 

Председателят на ОИК-Плевене, е подготвил всичките 

материали, както и е присъствал на заседанията на съда като 

представител по страна. 

Представена е счетоводна справка, в която тези дежурства са 

сумирани. Искането е за сума на стойност 432,25 лв. с 

осигурителните вноски. Представен е и контролен лист, подписан от 

финансовия контрольор. 

Предлагам да одобрим исканата сума. Предходно преписката 

е била разпределена на господин Томов през месец декември. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте, колеги, 

доклада. Има ли изказвания? Не виждам. 

Подлагам предложението на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колега, Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам две 

искания за изплащане на възнаграждения. 
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С вх. № МИ-27-204/01.12.2023 г. сме получили искане от 

ОИК – Кюстендил, за изплащане на възнаграждение за дадено 

дежурство на 28 ноември 2023 г. от секретаря на комисията за 

участие като процесуален представител на комисията по заведено 

административно дело. По преписката има контролен лист и 

счетоводна справка. 

Предлагам да се одобри това дежурство в размер на 73,15 лв. 

с осигуровките. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Няма 

изказвания. 

Процедура по гласуване възнаграждение на ОИК – 

Кюстендил. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-240/08.12.2023 г. сме 

получили искане от ОИК – Борован, за изплащане възнаграждения 

за поредица от заседания и дадени дежурства, свързани най-вече с 

две-три административни дела след приключване на изборите. 

Колеги, отлагам доклада по тази преписка за проверка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № МИ-27-

248/12.12.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Сопот. Искането е във връзка с проведено заседание през месец 

декември, в което участие са взели председател, 4 зам.-председатели, 

секретар и 4 членове на комисията. 

Искането е за изплащане на възнаграждение в размер на 

784,70 лв. ведно с осигурителните вноски. Преписката е 

съпроводена с контролен лист и счетоводна справка. 

Моля да одобрим искането на ОИК – Сопот. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № МИ-27-

14/12.01.2024 г. искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Роман, за дадени дежурства и проведено заседание през месец 

януари 2024 г. Даденото дежурство е било от председател и един 

член, в заседанието са участвали председател, 3 зам.-председатели, 

секретар и 5 членове.  

Искането е за изплащане на възнаграждения в размер на 

864,50 лв. ведно с осигурителните вноски. Преписката е 

съпроводена със счетоводна справка и контролен лист. 

Моля да одобрим искането за изплащане на възнаграждения 

на ОИК – Роман. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: С вх. № МИ-27-23/15.01.2024 г.  сме 

получили искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Чепеларе. Искането е за проведено заседание на 12 януари, в което 

са участвали председател, 4 зам.-председатели, секретар и 5 членове. 

Става дума за възнаграждение в размер на 784,70 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 
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Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист. 

Моля да одобрим исканите възнаграждения от ОИК – 

Чепеларе. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Последният ми доклад в тази точка е с 

вх. № МИ-27-264/14.12.2023 г. – искане за изплащане 

възнаграждения на ОИК – Симитли, за дадени две дежурства през 

месец ноември 2023 г. В едното са взели участие председател, двама 

зам.-председатели и член, в другото дежурство са участвали 

председател, двама зам.-председатели и двама членове. 

Искането е за изплащане на възнаграждение в размер 

на 731,50 лв. Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, миля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-31/19.01.2024 г. – искане за изплащане на възнаграждение от 

ОИК – Искър, за проведено едно заседание на 15 януари във връзка с 
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прекратени пълномощия на общински съветник и обявяване за 

избран следващия от листата на политическата сила. 

Към преписката са приложени всички изискуеми документи, 

налични са контролен лист и счетоводна справка. Сумата е в размер 

на 711,55 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Искър. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждения на ОИК – Ветово, с вх. № МИ-27-37-1 

до 3 от 23 януари 2024 г. 

Преписката е комплектувана с документите, удостоверяващи, 

че са дадени дежурства, за които се иска възнаграждение: на 5 

декември 2023 г. от председателя, на 11 декември е дадено 

дежурство от председател, зам.-председател и секретар и съответно 

на 18 декември от председател и трима зам.-председатели. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

625,10 лв. Има становище от финансовия контрольор за поемане на 

задължението. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим докладваното 

от мен възнаграждение на ОИК – Ветово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-27-

235/07.12.2023 г., с което е изпратено искане заедно със съответните 

доказателства към него, за изплащане на възнаграждение на членове 

на ОИК – Панагюрище, за дейности, заседания и дежурства, 

проведени през месец ноември и началото на  месец декември 

2023 г. 

Искането е съпроводено с всички необходими документи, 

като в изготвената справка е отбелязано, че има искане за изплащане 

на възнаграждение за проведено заседание и дадено дежурство на 

една и съща дата.  

Предлагам да бъде изплатено възнаграждение само за 

проведеното заседание на основание решение на Централната 

избирателна комисия. Освен това е посочено първото от посочените 

в справката искане за заседание, което не е проведено поради липса 

на кворум, но на присъстващите трябва, предлагам, да бъде 

одобрено, да им бъде изплатено като дежурство. 

Предложението е да бъде одобрено възнаграждението в 

размер на 3823,75 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

1 (Ерхан Чаушев). 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващите две ще бъдат 

последните ми доклади в тази точка от мен. 
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Първо, с вх. № МИ-27-226/06.12.2023 г., допълнително и от 

11 декември 2023 г. докладвам писмо, съдържащо искане от ОИК – 

Дупница, както е поискано в писмото, за проведени заседания и 

дадени дежурства на 1-и и 4 декември 2023 г., на които ОИК в 

писмото си твърди, че е извършила съответните дейности. 

Преди да продължа с този доклад, заедно с това, докладвам и 

писмо с вх. № МИ-27-196/30.11.2023 г., което е искане със 

съответната справка за проведени заседания и дадени дежурства, 

както е обявено в писмото на ОИК – Кюстендил. 

Първо, тъй като тези две преписки имат по нещо общо, 

затова, първо, предлагам комисията да одобри искането за 

изплащане на едно дежурство на ОИК – Кюстендил, в размер на 

565,25 лв. заедно с осигурителните вноски – вх. № МИ-27-

196/30.11.2023 г. 

Предлагам да поставим на гласуване искането на ОИК – 

Кюстендил, за извършена дейност, оформена като искане за 

изплащане на дежурство, като съответната дейност е извършена във 

връзка с получено писмо от Централната избирателна комисия.  

Към искането са приложени счетоводна справка и контролен 

лист. Броят на участвалите членове е малко по-голям от 

стандартния, но предлагам да бъде одобрено искането на ОИК – 

Кюстендил за общо 565,25 лв.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Сега ви представям още веднъж вх. 

№ МИ-27-226. Към изготвената справка има и забележка – поискано 

е изплащане на възнаграждение за заседания, но липсват документи, 
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които да покажат, че са проведени заседания на посочените дати. В 

контролния лист е изразено мнение с резерви.  

По тази причина моето предложение е да изплатим 

възнаграждение на посочените членове на комисията за дейността, 

която са извършили на 4 декември 2023 г. – проверка на съответен 

брой кочани с хартиени бюлетини за наличие на бюлетини без 

номера, ако има такива. 

Общата сума, която да бъде одобрена, е в размер на 784,70 лв. 

за едно дежурство, а не за заседания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

263/14.12.2023 г. е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждения за заседание и дежурство – общо е оформена 

справката, от ОИК – Дупница. Става дума за посочени две 

дежурства на 8 декември и на 11 декември 2023 г. Свързано е с 

изпращане на комплектувана преписка по административно 

наказателна преписка до Административен съд – Кюстендил, и 

получаване на разпореждане по адм. дело № 367/2023 г. по описа на 

Кюстендилски административен съд. 

С оглед на представените документи предлагам преписката 

да остане за сведение. Цялата преписка е комплектувана с 

необходимата счетоводна справка и контролен лист – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, 

предлагам на вашето внимание повторно разглеждане на искане от 

ОИК – Балчик, за изплащане на възнаграждение за дадени 

дежурства от същата комисия. 

На заседанието от 16 януари докладвах тази преписка, като 

приехме протоколно решение за изплащане на посочените в 

счетоводната справка и контролния лист суми за дадени дежурства. 

След допълнително направена проверка, общата сума, която е 

била гласувана, е 931,00 лв. с осигурителните вноски за проведени 

едно заседание и дадени три дежурства от ОИК – Балчик. Било е 

изготвено писмо до ОИК – Балчик, и до кмета на община Балчик. 

След последваща проверка се установява, че на 15 ноември 

2023 г. е гласувано да се изплати възнаграждение само на двама 

членове от комисията за дадено дежурство, но след проверка на 

документите се установява, че би следвало да се изплати и 

възнаграждение на председателя на ОИК – Балчик, тъй като същият 

е участвал в открито съдебно заседание. 

Приложена е справка на Административен съд – Добрич, от 

която е видно, че по адм. дело № 639 по описа на същия съд за 

2023 г. ответникът по жалбата ОИК – Балчик, редовно призована, се 

представлява… Колеги, това, което ви прочетох е на 16 ноември.  

Сега ще ви запозная с 15 ноември, тъй като явно объркването 

е станало и е било гласувано изплащане само на двама членове на 

ОИК – Балчик, тъй като са гласували на свое заседание двама 

членове да представят изборните книжа. Представени са 

доказателства в тази посока. Пропуснато е да се отбележи, че на 

15 ноември 2023 г. по адм. дело № 632 по описа на 

Административен съд – Добрич, от 2023 г. ОИК като ответник е 

била редовно призована и се е представлява от председателя й. 

Уважаеми колеги, все още не е изпратено писмото до ОИК – 

Балчик и до кмета на община Балчик.  

Предлагам да приемем ново решение за изплащане на 

възнаграждение. Има коригирана счетоводна справка и контролен 
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лист, в който вече е включено дежурството на 15 ноември 2023 г. и 

от председателя във връзка с участието му в открито съдебно 

заседание по делото, което ви посочих преди малко. 

Моля да приемем протоколно решение за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Балчик, както следва: на 14 ноември 

2023 г. е проведено заседание, на което са присъствали председател, 

двама зам.-председатели, секретар и трима членове; на 15 ноември 

2023 г. вече двама членове и един председател, което е разликата; на 

16 ноември е дадено дежурство от зам.-председател и член и на 

8 декември 2023 г. е дадено дежурство от председател и член. 

С оглед на дежурството на председателя на 15 ноември, 

сумата вече не е 931,00 лв., както сме приели, а е 1017,45 лв. с 

осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, връщам в точка втора. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-00-23-1/25.01.2024 г. във 

връзка с договора за изваждане на батериите. От „ЕнЕрДжи Сорс“ 

ни изпращат имената на хората, които ще работят в склада на 

„Карго-партнер“ в следващите две седмици. 

Предлагам да изпратим писмо на ГД „Жандармерия“, с което 

да им укажем да осигурят достъп на лицата, които ще работят в 

склада в следващите две седмици само в работни дни между 09,00 ч. 

и 18,00 ч. Проектът на писмо е в моя папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – осем членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Колеги, в точка втора от дневния ред ви докладвам вх. № 

МИ-01-5/25.01.2024 г. Получили сме препис от Указ № 11 от 

23 януари 2024 г. на президента на републиката, с който е насрочен 

нов избор за кмет на кметство Глава, община Червен бряг, област 

Плевен, на 23 юни 2024 г. Докладвам ви го за сведение и ще бъде 

публикуван на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия, като ви предлагам да вземем решение, след като се 

произведат новите избори за кметове, насрочени за 10 март, тогава 

да се публикува и информацията за изборите, които са насрочени за 

23 юни 2024 г. Предполагам, че може да има и други такива. 

 

Преминаваме към четвърта точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА СИК ЗА НОВИ И ЧАСТИЧНИ ИЗБОРИ. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, представям ви проект на 

решение относно назначаване съставите на СИК за нови и частични 

избори. Решението е аналогично на решението за назначаване 

съставите на СИК за изборите за общински съветници и за кметове 
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на 29 октомври 2023 г., но е съобразено с по-кратките срокове, 

регламентирани в Изборния кодекс за частични избори, а именно 

сроковете за провеждане на консултации, за предложения на кмета 

на общината, и за назначаване на секционните избирателни комисии. 

Към решението има Приложение (Методически указания за 

определяне съставите на СИК на територията на общината). В това 

приложение няма никакви изменения в сравнение с изборите, 

произведени на 29 октомври 2023 г., тъй като няма промяна в 

числеността на парламентарните групи в Народното събрание. 

Предлагам, ако няма забележки, да приемем така 

предложения проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Предложения има ли, колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2955-МИ/25.01.2024 г. 

Връщаме се в точка трета от дневния ред: Искания за 

изплащане възнаграждения на ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-268 

и свързан към него вх. № МИ-27-268-1 със съответните оригинали. 

Това са документи – искане от ОИК – Каварна, област Добрич за 

изплащане на суми във връзка с проведени дежурства и заседания. 

Тъй като преписката са приложени в оригинал всички 

необходими документи. Изготвена е счетоводна справка, приложен е 

и контролен лист по отношение на законосъобразността за поемане 

на задължението. 
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Предлагам да бъде одобрено изплащането на възнаграждения 

и осигуровки за членовете на ОИК – Каварна, област Добрич в общ 

размер 1729,00 лв. 

Моля, ако нямате бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

30 януари 2024 г., вторник, от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,20 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


